留学生来华申请材料清单(中英文)
1、详细填写《湖南科技大学入学申请表》

2、最后学历、学位证书的复印件或大学在学证明；

3、高中或大学的成绩单及其复印件；
4、汉语水平考试（HSK）证书复印件；

5、申请人护照或身份证复印件；

6、在华学习经费担保人保证书；
7、担保人或机构出具的担保人身份证明复印件；

8、近期护照用免冠白底照片6张；
9、专家推荐信，硕士及以上一般要求两名副教授（或相当职称）以上专家、学者的推荐信；
10、按照《外国人体格检查表》上的规定进行体检并提供体检证明复印件及相关检查报告原件。
学校在收到合格的有关申请材料后会迅速复函申请者，并对被录取的申请者寄发录取通知书和中国政府授权签证入境的JW202表。

List of Application Documents
1. Application for Admission (signed by the applicant and the sponsor);

2. Photocopy of certificate/diploma of highest education, and studying certificate;

3. Academic transcript of high school or college;
4. Photocopy of certificate of Chinese Proficiency Test (HSK)
5. Photocopy of passport;
6. Letter of financial support;

7. Photocopy of sponsor’s passport or identity certificate;

8. Six recent passport size photos;
9. Letters of Recommendation by 2 associate professors (required if applying for MA degree program);
10.  Photocopy of the Foreigner Physical Examination Form with attachments of original chest X-ray report and test report of AIDS, Syphilis etc.
After examination of the application materials, the Department of International and External Liaison of Hunan University of Science and Technology will send to qualified applicants the authorized Admission Notice and Visa Application Form for Study in China (JW202). 

